
D.173957 

Schriftelijke vragen (RvO art 33) 
 
 

 
Datum: 24 december 2023 

 
Aan de voorzitter van de raad 
 
 
Onderwerp:   Biodiversiteit bij bomenplant 
 
 
Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk 
te beantwoorden:  
 
1. Is het college bekend met het onderzoek over het planten van bomen en de relatie 
met de biodiversiteit? 
Ja, is bekend. Gemeente Buren heeft samen met Avri actuele vakkennis op gebied van 
bomen in huis en kijkt bij aanplant van bomen naar toegevoegde waarde voor 
biodiversiteit en klimaatbestendigheid van soorten.  
 
2. Hoeveel bomen heeft de gemeente geplant in de afgelopen vijf jaar?  
Exacte aantallen zijn niet voorhanden omdat er binnen diverse projecten bomen worden 
aangeplant. Elk jaar worden, los van ontwikkellocaties/nieuwbouw, tussen de 100 en 
200 bomen aangeplant door gemeente Buren en Avri. 
 
a. Hoeveel daarvan zijn jaarlijks van de groene lijst geplant?  
Veel aangeplante soorten staan op de groene lijst. Daarnaast worden in de 
buitengebieden veelal inheemse soorten aangeplant welke passen binnen het 
rivierengebied. Binnen de bebouwde kom wordt gekozen uit een breder 
klimaatbestendig en biodiversiteit bevorderend sortiment.   
 
b. Hoeveel daarvan zijn jaarlijks van de zwarte lijst geplant?  
De Canadapopulier en, in mindere mate, acacia, zijn de laatste jaren wel aangeplant. Er 
zijn binnen de gemeente Buren geen locaties bekend waar acacia voor ernstige 
problemen zorgt. Het onderzoek laat zien dat de Canadapopulier een grotere bedreiging 
van inheemse soorten kan vormen. De hemelboom is al diverse jaren niet meer 
aangeplant.  
 
3. Is het college bereid om gebruik van groene lijst soorten te borgen in beleid?  
De lijst van Natuur & Milieu zal bij toekomstige aanplant zeker worden gebruikt als 
handvat/hulpmiddel om de juiste keuzes te kunnen maken. Samen met vakkennis 
binnen de organisatie, andere (actuele) keuzelijsten, artikelen en onderzoeken.  
Het opnemen van de lijst als hulpmiddel zou geborgd kunnen worden in de 
beleidsplannen 2025. 
 
4. Zijn er manieren om gebruik van groene lijst soorten door andere instanties en 
particulieren binnen de gemeente Buren te bevorderen en is het college daartoe bereid? 
Promoten via bijvoorbeeld social media kan worden gebruikt om inwoners hierop te 
wijzen. De lijst kan worden gebruikt bij vergunningverlening/herplantplicht.   
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Toelichting: Op 19 december 2023 bracht milieuorganisatie Natuur & Milieu een 
onderzoeksrapport uit over de invloed van het aanplanten van nieuwe bomen door 
gemeenten op lokale biodiversiteit. De onderzoekers geven hierin aan dat niet alle 
bomensoorten even goed zijn voor lokale biodiversiteit. Ze hebben bomen opgedeeld in 
een groene lijst met een positief effect en een zwarte lijst met een negatief effect op de 
biodiversiteit. Uit hun onderzoek blijkt dat gemeenten steeds minder vaak kiezen voor 
groene lijst soorten.  
 
 
Naam en ondertekening:       Joop de Jonge,  Partij voor de Dieren 
 
 
 

 


